
980941
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From

Sent Wed 2 12 2020 3 51 06 PM

Subject FW vragen rond Corona virus

10 2eHoi

tn i

Morgenochtend heb ik weereven contact hoorgraag even van jullie

Greet

10 2e

10 2e 10 2e @nvz ziekenhuizen nlVan

Verzonden woensdag 12 februari 2020 16 36
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^lg^Bia amsterdamumc nl
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Onderwerp RE vragen rond Corona virus

Urgentie Hoog

|@ nvz ziekenhuizen nlCC

In vervolg op het telefonisch gesprek zojuist

Met betrekking tot de gezamenlijke inkoop kreeg ik deze reactie Het draagt niet bij aan oplossing van evt

problemen Leveranciers bevoorraden volgens behoefte en rekening houdend met bestaande klanten Ze werken

niet mee aan hamsteren Bovendien hebben ziekenhuizen hun eigen voorkeuren van leverancier Gezamenlijke

inkoop werkt daarom alleen maar verstorend

De vragen in je mail zijn erg lastig voor te leggen aan de leden Bijvoorbeeld de le vraag hangt enorm af van welke

scenario s we de komende weken en maanden doorlopen dat kan varieren van 0 patienten huidige situatie tot

tientallen per ziekenhuis of zelfs meer Ook de 2e vraag hangt hiermee samen en is eerlijk gezegd weinig concreet

Wat wij voor vrijdag zouden kunnen doen is het volgende een steekproef telefonisch interview met 10

zorginkoop afdelingen van 10 ziekenhuizen SAZ en STZ en deze een paar concrete vragen voorleggen
• Heeft u op dit moment voldoende

s Schorten

^ Niet steriele handschoenen

s FFP 2 maskers met spatschermen
• Verwacht u voldoende voorraad te hebben van bovenstaande schorten etc indien u 5 patienten met het

Corona virus geisoleerd moet verplegen en behandelen dat lijkt mij het meest waarschijnlijke voor de

relatief korte termijn
• Zijn er andere materialen waarvan u nu al een tekort ziet aankomen zoals de gewone mondmaskers

Ik hoor graag of jullie hiermee geholpen zijn

Met vriendelijke groet

10 2e

10 2e

\vz
Nederlandse

Vereniging van

Ziekenhuizen
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Oudlaan 4

3515 GA Utrecht
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www nvz ziekenliuizen nl
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Verzonden woensdag 12 februari 2020 15 02

Aan 10 2e 10 2el@nvz ziekenhuizen nl |@NFU nlNFUM

a msterdamurnc nl

Onderwerp RE vragen rond Corona virus

Urgentie Hoog

CC

Beste alien

De actualiteit lijkt ons wat in te halen Het is niet meer zozeer de vraag of Nederland wil meedoen met de gezamenlijke inkoop
maar om welke aantallen beschermingsmiddelen zou het gaan bij deze gezamenlijke Europese inkoop

Meer concreet zijn we daarom op zoek naar de volgende antwoorden

Een grove schatting van de ziekenhuizen van wat zij aan persoonlijke beschermingsmiddelen de komende maanden nodig
denken te hebben om hun werk te kunnen blijven doen

Met welke voorraad is de instelling gerustgesteld Ervan uitgaand dat de situatie aanhoudt zich mogelijk uitbreidt en er

mogelijk tekorten ontstaan VWS heeft tot nu toe slechts een paar signalen van oa een HAP dat er tekorten ontstaan

Het RIVM heeft deze gegevens op korte termijn van ons nodig Is het mogelijk om deze aanvullende vraag nog uit te zetten

Ik mail hierover apart| van de NFU die morgen hierover met college s een telefonisch overleg heeftd° 2«

Ik besef dat het erg op korte termijn is maar graag horen we uiterlijk vrijdag de antwoorden op deze vragen

Veel dank en groeten
1 0 2«

■mem | Senior Beleidsmedewerker

Ministerte van Voiksgezondheid Welzijn en Sport | Directie Curatieve Zorg |

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

mmm werkdagen ma di do vr
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Onderwerp RE vragen rond Corona virus

De vraag over de gezamenlijke inkoop heb ik voorgelegd aan een collega Kom ik dus op terug

M b t het informeren omdat er nu nog geen patienten zijn is er inderdaad vanuit de NVZ nog geen directe

behoefte aan informatie vanuit VWS Dan kan uiteraard veranderen als er meerdere patienten in NL zijn Ik heb

onze leden het advies van het OMT toegestuurd en hen laten weten dat a lie actuele info op de site van het RIVM

staat Dat lijkt voor nu voldoende

Wat ik wel wil meegeven enige tijd geleden kregen we van VWS op vrijdagavond rond 23 00 uur het verzoek om

informatie over Citrix te delen met onze leden Dat was echt een grote uitdaging Als jullie een dergelijk bericht aan
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zien komen graag overdag een aankondiging en een telefoontje omdat het nu meer geluk dan wijsheid was dat de

email gelezen werd

Met vriendelijke groet
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Onderwerp RE vragen rond Corona virus

Urgentie Floog

CC m

Goedemiddag

Nog even een kleine aanvulling op onderstaande mail

Is het mogelijk om op de vraag over de gezamenlijke inkoop uiterlijk morgen eind van de dag te reageren Alvast veel dank en

excuus voorde korte reactie termijn

Uroet

10 2eVan

Verzonden dinsdag 11 februari 2020 12 36
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Onderwerp vragen rond Corona virus

Beste alien

Zoals bekend is de crisisorganisatie ivm het Corona virus nog steeds actief In dit overleg is ook aandacht voor mogelijke
schaarste aan beschermingsmiddelen mondkapjes VWS heeft via het LNAZ gevraagd om een uitvraag te doen via het overleg
dat is ingericht binnen de ROAZ structuur ter voorbereiding van de griep de reguliere griep in Nederland Partijen wordt

gevraagd om eventuele knelpunten te melden van het LNAZ heeft de mail hierover met u gedeeld1° 2e

Er worden op dit moment in Nederland scenario s uitgewerkt voor de langere termijn tot 6 maanden Tevens wordt in EU

verband wordt gekeken naar een mogelijke joint procurement gezamenlijke inkoop van beschermingsmiddelen Om hiereen

antwoord op te kunnen geven horen we heel graag wat de opvatting van de NVZ en NFU hierover is

Op dit moment is er geen standaard informatieroute naar de koepels zoals NVZ en NFU omdat er geen sprake is van

geinfecteerde patienten in Nederland Wij kunnen ons voorstellen dat er mogelijk wel een behoefte bestaat om informatie vanuit

VWS te ontvangen ik hoor graag of dit zo is en aan welke wijze van informeren dan behoefte is

Met vriendelijke groet
C10 ae
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